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Orson Scott Card is one of the world's bestselling SF authors, and the award-winning
Ender saga is one of the best-loved series in the genre. ENDER'S SHADOW is the first
volume in a new Ender series. Returning to the time of Ender's Game, ENDER'S
SHADOW follows the incredible story of one of Ender Wiggin's fellow pupils at Battle
School. Compelling, compulsive reading, ENDER'S SHADOW is certain to thrill all fans
of the original series and attract many new readers. Look out for more information on
this book and others on the Orbit website at www.orbitbooks.co.uk
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评论

2015.10.08 ~ 2015.10.21
可读性完胜其前两部（外星屠异、精神之子），而且书中有关人性的理念与故事情节和
人物塑造结合得相当好。然而，对于按出版顺序读完四部“安德系列”的读者来说，或
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许很难接受本书对安德成就近乎根本性的颠覆：安德的伟大，其实来自豆子的“恩赐”
。我陪安德从童年至暮岁，见证他的坚强与脆弱、果敢与柔情，深信他是如此了不起的
杰出，现在你告诉我，安德其实没什么，豆子才是那个最聪明、勇敢、坚定、无私并深
藏功与名的真正英雄，这是逗我玩吧？安德的游戏，请豆子走开。

-----------------------------
非常好看！

-----------------------------
没有第一部来的震撼

-----------------------------
节奏真的太慢了……哎……只能跳着看了

-----------------------------
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